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FutboË. El lleidatà Jofre Mateu, el gran

objectiu del Lleida per a la segona volta

I
€idisme. La cinquena etapa de la Volta a

Catalunya passarà en un 70%o per Lleida
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BÀSQUET tËB OR

El refinançament del crèdit amb CaixaRenting depèn d'un acord previ amb la Fundació Lleida
Bàsquet, que ho veu inviable I I El Força Lleida podria Quedar-se sense els 75.000 euros pactats

XAVIER PUJOT
ILLEIDA lI-lajuda extra de 75.000
euros que Faeria i Diputació van
pactar el passat 4 de juliol per
assegurar la viabilitat econòmi-
ca del Força Lleida es troba ac-
tualment bloquejada sine die
perquè I'acord per al refinança-
ment del crèdit amb CaixaRen.
ting d'on havien de sortir els di-
ners per dotar de liquiditat el
club, no s'ha firmat encara (ve-
geu SEGRE d'ahir). La raó
d'aquesta demora -sis mesos-
és que perquè això sigui possi-
ble és necessari el vistiplau de
la Fr-mdació Lleida Bàsquet, que
és la titular del conveni amb
I'entitat bancària.

Segons fonts del Lleida Bàs-
quet, el 2008, I'esmentada fun-
dació va vendre a CaixaRenting
els drets de superfcie de la Ciu-
tat Esportiva, on està ubicat el
pavellóAgnès Gregori, per un
valo¡ de 5,2 milions d'euros,
quantitat que la societat, que
ara es troba inactiva, va utilit-
zar per saldar una part inpor-
tant del seu deute, especiatnent
amb Hisenda i Seguretat Soci-
al.

Al seu torn, segorur les matei-
xes fonts, Paeria i l'entitat ban-
cària van fimarun altre conve-
ni pel qual l'ajuntament lloga-
va a CaixaRenting el pavellóAg-
nès Gregori durant 30 anys a
t¡avés d'un crèdit a 15 anys vis-
ta que encâm ara continuen pa-
ga:rú,aparts iguals, Paeria i Di-

FORçA TLETDA

"No coneixem una sola

raó per la qual no es

puguitancar l'acord'i

assegura el president

putació -aquest20t4 cada una
ha hagut d'abonar 300.000 eu-
ros.

A fi de dotar de més liquidi
tat el Força Lleida sense que ai-
xò suposés augmentar la.càrre-
ga econòmica que les instituci-
ons suporten anualment, es va
pensar a negoeiar un refinança-
ment del crèdit, de tal manera
que s'allargava cinc anys el pe-
ríode d' amo fützació, fixat ini-
cialment a 15 anys, i així les
quotes anuals que pagarien les
institucions es reduirien cor¡si-
derablement. Una part d'aques-
ta diferència entre el que es pa-
gaarai el que s'havia de pagar,
que al final es va fixar en els es-

La foto de lãcord que, ara per ara, no s'ha pogut

mentats 75.000 euÍos, anava a
les arques del club en concepte
de subvenció exta fins a la cam-
panya 20L6-20L7 . Aquesta xi-
fra es va pactar abonar en un
percentatge de 60-40 per totes
dos institucions, és a dir,45.000
la Faeria i 30.000 la Diputació.

Aquest refinançament del crè-
dit amb CaixaRenting va lligat
a una negociació del conveni
que té subscrit la Fundació Llei-
da Bàsquet, els gestors de la
qual, que reconeixen haver-se
assabentat de les negociacions
a través de la premsa, ho consi-
deren inviable, per la qual cosa
no han firmat de moment
l'acord.

En aquest sentit, es va pro-

nuncia¡ ahir el president delFor-
ça Lleida, Félix González, que
ha seguit molt de prop les ne-
gociacions i va assegurar: "No
coneixem una sola raó per la
qual no es pugui tancar l'acord",
i va sentenciar dient que "es car-
regaran el bàsquet d'ara i del fu-
tur". "No estem disposats a ar-
ribar una altra vegada al 4 de
juliol. Si això no es resol abans
del mes de febrer el projecte,
molt a pesar meu, s'aõabä", vá
afegir. Per la seua part, I'alcal-
de Angel Ros, que no va entrar
a valorar els detalls, va apuntar
que "s'estan negociant amb la
Caixa els terminis de modifica-
ció del conveni de lloguer del
pavelló amb CaixaRenting".

NTERÈS D'UN CLUB

Ferran Vidal va revelar
que un club que milita a
la LEB Or s'ha interessat
pels seus drets dACB

ENTRENAMENTPER NADAL

l'equipcomença un
desonsdedosdies

I La plantilla de l'Actel Força
Lleida va iniciar ahir unes micro-
vacances de tot just dos dies.
Ahir es va exercitar al matí i a la
tarda va tenir festa, que s'allarga-
rà fins a les 20.00 hores del dia
de Nadal, és a dir, gaudiran d'un
dia complet lliure, una tarda i un
matí. Alguns, sobretot els nacio-
nals;van aprofitar per fer una fu-
gaç visita als seus familiars. Van
ser Simeón, Javi Múgica, Alza-
mora, Fran Guerra i Gerard Sevi-
llano, ja que Sutina i Rubfn de
Celis tenen les seues famílies a

Lleida. Eli quatre estrangers
(Kahlig, Kaufmanis, Fakuade i

Kaldre) passaran el Nadal en ter-
res lleidatanes. No obstant, tota
la plantilla es reunirà el31 de de-
sembre per acomiadar junts el
2014.

MÉS INVITACIONS

Una desena de nous
abonaBen 1 setmana

I El Força Lleida, que la passada

setmana va presentar la nova
campanya d'abonats per a la se.
gona volta de,la competici4 ja té
onze noves altet una xifra supe-
rior al mateix període de la tem-
porada anterior. En aquest car-
net s'inclouen els set partits que
es jugaran alBarris Nord duráñt
la segona volta i l'últim de la pri-
mera, que es disputarà aquest
diumenge davant l'Osca. Per a

aquest encontre, els socis_rebran
una entrada gratis.

El consell dãdministració del Lleida Bàsquet SAD va passar balanç de lãny.

El Ueida BàsquetSAD eleva el deute als 2,5 milions
I El Lleida Bàsquet SAD va
celebrar ahir com és precep-
tiva la junta general anual
d'accionisteé en la qual es va
passar balanç econòmic de la
societat, que-"continua viva
però inactiva", com van apun-
ta¡ els membres del consell
d'administració, i en què es
va reconèiier un deute acu-
mulat de 2,5 milions d'euros,
migmilió més que un any en-
rere.

ses quantitats que la socie-
tat no confia a cobrar.A més,

i malgrat estar inactiva des de
fa diversos exercicis, el con-
sell d'administració ha hagut
de fer front a unes despeses
de gestió de70.968,99 èurop,
que s'han inclòs en el deute
acumulat, xifrat actualment
e¡2.487.641,98 euros.

'Durant la junta d'accionis-

tes, que es va celebrar en se-
gona convocatòria i enla qual
van estar rqpresentatS el
23,28 per çent de la societat
(3.592 accions), eJ president,
FerranVìdal, va tornar a inci-
dir que mantenen viva'la
SAD perquè "té unactiu molt
valuós, que són els drets
d'AcB".

Pel que fa a aquest punt,
FerrânVidal va rcr¡elar que al-
gun grup inversor s'ha inte-
ressat en la compra dels es-
mentats drets, així com un
club que actualment milita a
la LEB Or, si bé no va reve-
lar-ne la identitat:


